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Het zit erop, ik had in oktober vorig
jaar al aan het bestuur laten weten,
dat ik na mijn 2de termijn wilde
gaan stoppen. Ik ben in mei 2016 ge-
start als bestuurslid, en benoemd
tot voorzitter. We zijn 6 jaar verder,
ik heb er 2 termijnen opzitten en ik
vind het tijd om te stoppen. Ik wil
graag het stokje aan iemand anders
overgeven.

In die 6 jaren heb ik als voorzitter van alles meegemaakt, leuke gebeur-
tenissen maar uiteraard ook minder leuke gebeurtenissen, lief en leed
komen beiden voor bij elke vereniging. Maar het mag gezegd worden;
Olympia ’18 is een mooie vereniging, met een rijke historie en een ver-
eniging die staat als een huis. Zeker de laatste jaren lijkt het alsof we
door het maken van de juiste keuzes in een rustig vaarwater zijn terecht
gekomen. We spelen met ons eerste elftal op een aanvaardbaar niveau,
voor ieder lid hebben we een team wat bij hem of haar past, we hebben
een groot aantal leden dat past bij een kern als Boxmeer, financieel staan
we er prima voor, en het sportpark ligt er geweldig mooi bij.

De tijd dat corona het leven op allerlei vlakken bepaalde is nu gelukkig
voorbij, we hebben vanaf januari weer normaal kunnen voetballen, - al-
hoewel het een hele klus is geweest voor onze wedstrijd-secretarissen om
de wedstrijden te plannen en te herplannen. En ook de afgelopen 2 jaar
onder het regime van de diverse corona-maatregelen waren voor degenen
die op de achtergrond moesten acteren niet altijd even makkelijk.

Woord van een ex-voorzitter
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De afgelopen jaren hebben we veel mooie en gedenkwaardige momenten
meegemaakt.
De viering van het 100-jarig bestaan; wat een geweldig lang-weekend
hebben we toen beleefd in mei 2018. Het kampioenschap van ons eerste
elftal in de 3de klasse en de promotie naar de 2de klasse. Verder waren
er nog enkele “tv-optredens” bij een-vandaag, ons per toeval in de schoot
geworpen door het winnen van het EK van onze voetbaldames in 2017.
Als oud-spelers van Olympia kwamen Lieke en Kika toen in het nieuws
en werden er interviews gepland met enkele leden die de dames onder
hun hoede hebben gehad, en ook een interview met mij als voorzitter en
onze penningmeester.
Daaruit voortvloeiend kwam de vraag later of wij ook geïnterviewd moch-
ten worden voor een item over wat voetbalclubs doen in tijde van Corona.
Uiteindelijk is daar een reeks van 3 uitzendingen uit voortgekomen;
Olympia 18 mooi in beeld bij de publieke omroep.

Ik ben per 17 mei in de ALV afgetreden als voorzitter, in de volgende be-
stuursvergadering wordt bepaald wie de nieuwe voorzitter zal worden.
Nieuwe bestuursleden zijn Robert en Rian, en ook Toon heeft aangegeven
weer verder te gaan als bestuurslid. Ik wens de nieuwe bestuursleden
succes met het besturen van de club. En ook wil ik graag Ingrid, Sander,
Arie, Luuk en Wim bedanken voor hun inzet als bestuurslid de afgelopen
jaren en succes wensen met het besturen van
deze geweldige club.

Tenslotte wil ik alle Olympianen bedanken
voor hun inzet op welke manier dan ook in
mijn tijd als voorzitter, en wellicht tot gauw. Ik
kom zeker nog een keer een pilsje drinken in
de kantine en supporteren langs het veld. 

Fons Görts
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Niet alleen in België kennen ze “De Kampioenen” (tv-serie op BRT1). Wij
hier in Boxmeer kunnen er ook wat van. Het seizoen 2021-2022 sluiten
we af met twee kampioe- nen in de jeugd en
één kampioen bij de seni- oren heren en
schrik niet twee kampioe- nen bij de dames.
Zowel dames 1 als dames 2 (we hebben maar
twee damesteams) zijn kampioen gewor-
den. Ze hebben dan ook een dikke pluim van
de redactie van de Olym- piaan verdiend. Ook
de combinatie MO-17 JVC/Olympia is een
meidenteam. Dames/mei- den jullie hebben
een goed en mooi voor- beeld gegeven. Na-
tuurlijk mogen we de jongens O16-1 niet
vergeten, dat geeft ver- trouwen voor de toe-
komst. Als laatste noem ik het seniorenteam, dat kampioen wist te
worden, ut zesde! Geweldig mannen en ga zo door. Ik bedoel niet het uit-
bundige feesten op die zondag, want het bier zat overal tegen de wanden. 

Voor deze keer vergeef ik het jullie. 

De Kampioenen 
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Olympia’18 JO16-1 
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Olympia’18 senioren 6
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Eindstanden 2021-2022
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Competitie seniorenteams

team klasse plts wdstr pnt score

S1 2e 7 26 33 47-64  
S2 res 2e 7 18 20 36-29  
S4 res 5e 7 21 24 44-61  
S5 res 6e 9 20 17 34-60
S6 res 6e 1 21 55 65-22 kampioen
S7 res 6e 3 20 36 64-33
S8 res 6e 5 20 31 58-47

35+ 1 1e 5 12 5 2-31
35+2 1e 5 15 8 6-28
VR1 4e 1 17 41 55-22 kampioen
VR2 6e 1 18 54 102-11 kampioen
G1 2e 3 10 18 46-22  
G2 3e 5 8 6 25-49  

Totaal aantal teams: 

2021-2022 2022-2023

JO19 2  2
JO17 1 2
MO17 1  

(comb JVC Cuijk/Olympia'18)
JO16 1 1
JO15 2  3
JO14 3 0
JO13 1  2
JO12 1 1
JO11 3 4
JO10 3 2 Olympia'18 1 vergaarde in d
JO9 2 3 Voor Olympia'18 2 was dat o
JO8 3 3 In de B-categorie werd Olym
JO7 2 2 kampioen.

Tot. Jeugd 25 25 Bij de dames werd zowel VR
mannen 9 8 gescoord!!
vrouwen 2 2 In de jeugdcategorie werd d
G-teams 2 2 JO16-1 haalde met gemak d
Tot. Sen. 13 12 JO15-1 kreeg één punt in m
Tot. Gen 38 37 kampioenschap!
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Eindstanden 2021-2022 vervolg

Competitie jeugdteams  

team klasse plts wdstr pnt score

JO19-1 hoofd 6 10 6 16-40  
JO19-2 3e 9 10 7 20-45
JO17-1 1e 10 11 8 11-39  
JO17-2 vervalt     
MO17-1 2e 1 10 28 47-13 kampioen
JO16-1 4e 1 10 28 67-15 kampioen
JO15-1 hoofd 2 8 17 26-4  
JO15-2 2e 7 10 12 21-21
JO14-1 1e 5 8 1 10-44
JO14-2 4e 6 9 13 22-24
JO14-3 4e 11 10 0 15-76
JO13-1 4e fase 6 8 7 9-30
JO12-1 4e fase 8 8 4 9-32
JO11-1 4e fase 8 7 3 13-35  
JO11-2 vervalt      
JO11-3 4e fase 5 8 10 32-45  
JO11-4 4e fase 3 8 18 55-34  
JO10-1 1e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO10-2 1e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO10-3 3e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO9-1 1e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO9-2 3e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO9-3 4e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO8-1 3e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO8-2 3e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat

JO7-1/2 1e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat
JO7-3/4 1e geen uitslagen en standen; geen nadruk op resultaat

Olympia'18 1 vergaarde in de eerste seizoenshelft 22 punten, in de tweede slechts 11. 
Voor Olympia'18 2 was dat omgekeerd; 4 in de eerste en 16 in de tweede helft.
In de B-categorie werd Olympia'18 6, het team van Addy Groenenberg en Cas van Ewijk, overtuigend
kampioen.
Bij de dames werd zowel VR1 als VR2 kampioen. VR2 zelfs zonder puntverlies en meer dan 100 goals 
gescoord!!
In de jeugdcategorie werd de combinatie MO17-1 JVC Cuijk/ Olympia'18 kampioen.
JO16-1 haalde met gemak de eerste plaats.
JO15-1 kreeg één punt in mindering wegens malversatie speelgerechtigdheid en verspeelde daarmee het
kampioenschap!

������������������������������������



Olympia’18 Dames 1
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Olympia’18 Dames 2 
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“Uit de oude doos”
door Nöl Philips
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Op 17 mei 2022 werd bij Olympia’18 een nieuwe voorzitter gekozen. Het
was de 22ste maal  dat Olympia’18 een nieuwe voorzitter kreeg in haar
104-jarig bestaan. In werkelijkheid hebben maar 19 mensen wat namen
betreft bij onze club, deze functie bekleed.Dat zijn 3 personen die deze
voorzittershamer 2x hebben bekleed namelijk Jan Hutten (de eerste
voorzitter in 1918), Simon Beek en nu Robert Philips. Een terugblik
van de namen en periode dat zij geregeerd hebben.
1    Jan Hutten           1918 t/m 1923 -------5 jaar, totaal 8 jaar.
2    H. Jansbeken       1923 t/m 1929--------6 jaar.
3    J. Peters               1929 t/m 1931--------2 jaar
4    Wim Peters          1931 t/m 1942 -------11 jaar
5    Jan Hutten           (2de maal)-1942 t/m 1945--------3 jaar (zie no. 1).
6    Vic Bongaerts      1945 t/m 1946 -------1 jaar.
7    M. Rijvers             1946 t/m 1952-------6 jaar.
8    Hermans (Janus) 1952 t/m 1961 ------9 jaar.
9    P.H.M. v. Gasselt 1961 t/m 1967 ------6 jaar.
10  H.M. Spanjers      1967 t/m 1973 -----6 jaar.
11  G. Thielen (waarn.) v.w. ziekte Hr. Spanjers)—9 maand.
12  Simon Beek          1973 t/m 1975 ---2 jaar, (totaal 9,5 jaar).
13  M. v. Werven        1975 t/m 1976---(10 mnd. waarnemend).
14  Simon Beek         (2de maal)-1976 t/m 1984 (tot dec.) 7 jaar zie no. 12
15  Henk Slort           1984 t/m 1991 ---7 jaar
16  Jo Peeters             1991 t/m 1992 (6 mnd. waarnemend)
17  Fr. v. d. Zande      1992 t/m 1999 ------7 jaar.
18  Sj. Guntlisbergen1999 t/m 2002 -----3 jaar.
19  Harry Strik          2002 t/m 2006------4 jaar (t/m dec.)
20  Robert Philips      2007 t/m 2016 -----9 jaar.
21  Fons Görts           2016 t/m 2022 -----6 jaar.
22  Robert Philips      2022 t/m  ????   (zie no. 20).
Bij de bovengenoemde namen zijn 3 personen die als waarnemend voor-
zitter hebben gefungeerd om verschillende reden. 



Combinatieteam JVC Cuijk/BSV Olym-
pia’18 MO 17-1
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We dachten bij de vorige Olympiaan dat we als van
ouds van start konden met het voetbal, en dat hebben
we zeker ook gedaan. De competitie van het najaar
hadden we niet kunnen afmaken en vervolgens ging
alles eind 2021 weer op slot met de lock-down.
Gelukkig is nu alles weer open en hebben sportacti-
viteiten gewoon weer kunnen doorgaan. We zijn vanaf
februari weer het veld op kunnen gaan! En beide
teams hebben een mooie competitie gespeeld.

G-VOETBAL COMPETITIE VOORJAAR – SEIZOEN 2021-2022  

Olympia’18 G1 was helemaal klaar om de voorjaarcompetitie te starten,
en ze gingen goed van start. We hadden in het voorjaar nog wel te maken
met regelmatig een afmelding door ziekte of afwezigheid, waardoor het
soms moeilijk was om voldoende spelers op het veld te krijgen. Maar we
hebben het allemaal kunnen regelen, en de wedstrijden kunnen spelen.
De eerste wedstrijden werden met mooie cijfers gewonnen. Er waren ook
tegenstanders van eenzelfde sterkte en tegen hen was het niet eenvoudig.
Tegen Vianen en Venray was het winnen en verliezen, maar uiteindelijk

was FC Oda uit Weert de sterkste in de com-
petitie. Zij zijn kampioen geworden in deze
klasse. De spelers van G1 hebben een mooie
voorjaarcompetitie gespeeld, en zijn uiteinde-
lijk op een mooie 3e plek geëindigd. 

Olympia’18 G2 wilde ook weer goed van start
gaan  in de voorjaarcompetitie. Ze stonden te
popelen van ongeduld om weer het grasveld
van Olympia’18 te betreden. Ook de tegenstan-
ders stonden te popelen blijkbaar, want het was
een zware competitie. Er moest hard geknokt

13

G(eweldig)-voetbal 
mei 2022
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worden voor de punten, en dat was niet altijd even makkelijk. De tegen-
standers waren sterk en vaak was het net niet, maar van onze directe
concurrent HVCH uit Heesch wisten ze toch 2x te winnen. De wedstrij-
den tegen UDI’19/CSU zijn ook de moeite waard om te herinneren. Zeker
de laatste in Uden, waar beide teams als VIP’s werden behandeld. Op
het eind van de competitie stond Olympia’18 G2 op een 5e plek.

G-VOETBAL TOERNOOI – SV HEIJEN - 19 JUNI 2022  

Op zondag 19 juni gaan onze beide teams deelnemen aan het G-voetbal
toernooi in Heijen. Onze voetbalvrienden in Heijen zullen er weer een
mooi toernooi van maken, dus we kijken al uit naar deze mooie dag.

Leiders / trainers / spelers!

En…
Heb jij ook nog wat tijd over om met
sport bezig te zijn? Ben je gek op voetbal
en vind je sociale begeleiding bij sport
ook heel belangrijk en heb je affiniteit
met sporters met een beperking? 
We kunnen ook in 2022 nog altijd een
aantal leuke en gemotiveerde voetbal-
enthousiaste trainers en leiders gebrui-
ken, die samen met de huidige, kleine
groep trainers en leiders, zich willen in-
zetten voor het G-voetbal. We willen ook
in de toekomst op een goede manier deze
groep kunnen blijven begeleiden in hun
wekelijkse sporten bij Olympia’18. 



En…
Ken je nog iemand met een beperking die na de achter ons liggende jaren
van  corona, toch ook weer sociaal en sportief aan de slag wil, die de voet-
balsport leuk vindt, en op zoek is naar een leuke club, dan hebben we bij
Olympia’18 G-voetbal nog zeker plek voor nieuwe spelers. Onze huidige
spelers willen graag hun teams versterken en uitbreiden met nieuwe, en-
thousiaste spelers. Dus nieuwe, jonge en enthousiaste spelers om onze
teams te versterken zijn van harte welkom. Je bent nooit te jong of te oud
om te sporten, dus kom erbij!
Want ook in 2022 zal het G-voetbal bij Olympia’18 verder willen bouwen
aan de toekomst met G-voetbal. 

Wil jij ons helpen? Laat je horen, want elke steun is welkom, zodat bij
Olympia’18 onze G-voetballers kunnen blijven voetballen en blijven ge-
nieten van deze mooie sociale sport.

Altijd doen! Want G-voetbal is bijzonder en G(eweldig) voetbal.
Joop Huijbers (coördinator G-voetbal Olympia’18)
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door Joop Huijbers
(coördinator G-voetbal

Olympia’18)



Jac Otten werd gehuldigd door burgemeester Wim Hillenaar. Jac kreeg
voor zijn jarenlange  inzet een koninklijke onderscheiding. Wij van de re-
dactie “De Olympiaan” feliciteren Jac van harte. 

Gerrie Nielen heeft een
prachtig winters terras
met uitzicht op het
hoofdveld vastgelegd.
Daarvoor dank Gerrie! 

Olympian(en) in beeld
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De “harde kern” van
BSV Olympia’18 on-
derweg naar Vier-
lingsbeek. Van links
naar rechts: Geert
Hurkens, Ane Cox,
Tonny Thijssen,
Goof Spiekman en
Gerrie Nielen. Ze
reisden incognito
met de bus, en had-
den de zwarte kle-
ding en hoodies
thuis gelaten!  

Afrikaanse roodstaart wilde de kan-
tine van Olympia bezoeken. Rian
Coenen en Wilma Weerepas hadden
deze vogel in het trappenhuis ont-
dekt. Zij wisten niet hoe ze hem weer
veilig naar buiten konden krijgen en
schakelden de “redder in nood”, wie
anders dan Sjef van den Boom, in.
Sjef wist op slinkse wijze de vogel
weer buiten te krijgen. De vogel is
vervolgens het bos ingevlogen en is
niet meer gadegeslagen. 

17
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Hallo allemaal,

Jullie hebben mij misschien vast wel
een keer  gezien maar……wie ben
ik.
Dat ga ik jullie hier vertellen.
Ik ben geboren en getogen in Box-
meer. Vroeger ook actief geweest in
de voetbalsport maar helaas niet bij
Olympia, die hadden in die tijd nog
geen damesteams en daarom uitge-
weken naar Sambeek.
Ik ben moeder van drie prachtkinde-
ren en oma van vijf fantastische
kleinkinderen.
Ben werkzaam in de uitvaartzorg als
assistent.

Hoe ben ik dan in de kantine terecht gekomen, ik ben gevraagd of ik geen
zin had omdat te doen, ik had toch nog wat tijd over.
In eerste instantie wat terughoudend omdat ik eerst meer wilde weten
wat het allemaal inhield.
Na wat gesprekken was ik helemaal om en heb ja gezegd ook omdat er
nu een kantinecommissie is en ik het hierdoor niet alleen hoef te doen.
In deze commissie zitten Rian Coenen, Robert Michiels, Andre Tromme-
len en ik als aanpreekpunt.
Samen met onze vrijwilligers zetten we de schouders eronder om van de
kantine een fijne plek te maken om samen te zijn.

Tot ziens Wilma
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Van de kantinecommissie: 
Wilma Weerepas



Dit keer geen zijlijnverhaal bestaande uit 11 verhaaltjes over Olympia’18
c.q. voetbal in het algemeen. Ik merk steeds vaker dat De Olympiaan niet
gelezen wordt en dat kan aan de inhoud liggen en dus zeker ook aan mijn
bijdrage c.q. verhaal. Dat verhaal van me was ook in mijn ogen de vorige
keer veel te lang en dus niet uitdagend om te lezen afgezien of er nu wel
of niet passende en voldoende foto’s c.q. illustraties bij stonden. De wereld
is vandaag de dag vooral visueel ingesteld en op razendsnelle, oppervlak-
kige informatievoorziening. Lange verhalen zijn voor de liefhebbers in
boeken en/of in tijdschriften en kranten.
Nee, dit keer 11 stellingen of beweringen die je proberen te prikkelen
en/of te laten nadenken en te handelen. Dit alles vooral rondom de vrij-
willigersproblematiek die ook Olympia’18, nog eens versterkt door de co-
ronacrisis, al jaren in de greep heeft.

Het is terecht dat het bestuur overal voor verantwoordelijk is en de
hoofdschuld draagt voor een chronisch gebrek aan vrijwilligers.

Gebrek aan vrijwilligers is een algemeen breed maatschappelijk pro-
bleem dat je niet zomaar een twee drie oplost, doch waar intensieve ge-
sprekken tussen de leden en het bestuur wellicht richting kunnen geven
aan mogelijke, creatieve oplossingen. 

Er valt niet aan te ontkomen dat de leden verplichte (vrijwilligers)-
werkzaamheden op zich moeten nemen als bijdrage naast contributie aan
het in stand houden van een vereniging als Olympia’18.

De redactie van De Olympiaan, volgens de jeugd een heilige hobby van
oude knarren (sommigen zeggen liever nog van ‘ouwe lullen’) dient zo
snel mogelijk vervangen te worden door een jeugdteam en een senioren-
team die samen de inhoud van een Olympiaan gaan bepalen met volop
ruimte voor strips, moderne eigentijdse voetbalverhalen, tekeningen en
die daarnaast vlogjes, videootjes, podcasts en bijdragen via tiktok gaan
maken. 

Olympia vanaf de vrijwilligersstoel
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Vraag niet alleen wat de vereniging voor jou kan doen, doch vraag zeker
ook wat jij voor de vereniging kunt betekenen.

Ieder team voor zich en het bestuur voor ons allen?

Olympia’18, nog altijd een bolwerk van mannen (het patriarchaat),
dient binnen een aantal jaren vervangen te worden door een constructie
waarbij vrouwen voornamelijk de dienst uitmaken, het zogenaamde ma-
triarchaat.

Wat is er mooier en dankbaarder dan in jouw eigen woonplaats een ge-
waardeerde bijdrage te kunnen leveren aan het actief en passief genieten
van de voetbalsport, de mooiste sport ter wereld?

Welk briljant idee heb jij om het structurele vrijwilligersprobleem op
te lossen? 

Het individualisme zal zo sterk voortschrijden dat er binnen nu en pak-
weg 25 jaar bijna geen verenigingen meer zijn. Olympia’18 viert nog net
een heel bescheiden 125-jarig jubileum-
feestje als kleine vereniging (minder dan
100 leden) in mei 2043.

Wat een onzin allemaal Frans van Olym-
pia. Voor veel van deze problemen komen
technologische oplossingen met onder meer
robotten i.p.v. vrijwilligers die veel van ons
werk zullen overnemen, zoals grensrechter-
robot Theodoor……. 

Frans van Olympia
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Toen ik, Herbert Guntlisbergen, acht jaar werd kwam ik bij Olympia in
de “E” voetballen. Mijn broer Sjaphanto speelde er al twee jaar eerder.
Ik ben zelf ook nog jeugdleider/trainer geweest bij de D2 en A1. Mijn doch-
ter heeft bij de dames gekeept. 
Onze betrokkenheid met de club is altijd sterk geweest. Toen in 2011 de
“Vrienden Van Olympia” als ondernemersclub werd opgezet waren wij,
Boxmeers Tapijthuis, dan ook direct van de partij. Sjaphanto werd voor-
zitter en het bestuur bestond toen verder uit Suzanne Groenewegen,
Lambert Blonk, Robert Philips, Wim Smits en Jan van Hout. Onder aan-
voering van Sjaphanto hebben zij zich toen sterk gemaakt om een onder-
nemersclub te krijgen, die elkaar iets gunnen. Het is een club geworden
waar ook de partners hartelijk welkom zijn. Ik vergeet ons eerste uitje
naar Amsterdam dan ook zeker niet. De aankomst achter de RAI op
Strand Zuid was verrassend en toen met de boot een rondvaart aanslui-
tend op pad om de locatie op de Zeedijk te vinden. Hier werden we verrast
door het optreden van Celsius, een moderne goochelaar met fantastische
trucs. Ik ben zelf ook een amateurgoochelaar, dus dat was kostje voor mij.
Na het eten naar het Rembrandtplein om daar enkele kroegen te bezoe-
ken. Geweldig en dit is, volgens mij, een belangrijke aanzet geweest voor
de vriendschap binnen de ondernemersclub. 
Dit jaar vieren we onze 50-
jarige jubileum. Op 9 maart
1972 werd onze interieur-
zaak geopend aan de Sint
Anthonisweg door mijn ou-
ders Toon en Gerda Guntlis-
bergen en hun zakenpartner
Henk van der Velden. De drie Ossenaren vonden de voormalige super-
markt van Henk Küppers een mooie locatie om er hun tapijt te gaan ver-
kopen. Het ging zo goed met de handel in Boxmeer dat de eerste hal al
vier jaar later werd gebouwd. In 1977 volgde een nevenvestiging in Horst.
Er kwam ook snel een tweede en derde hal (met atelier en magazijn) bij.
In 1987 werd het stokje in Horst succesvol overgedragen. Naast goede
tijden waren er ook kleine rampen, toen de zaak tijdelijk moest sluiten

Een vriend van Olympia’18
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door twee branden. De eerste van de naastgelegen Gamma in 1997 en
later in 2018 een brand in de loodsen bij de achterburen. 

Een hoogtepunt
in de geschiede-
nis van Box-
meers Tapijthuis
was een herope-
ning na een
nieuwe verbou-
wing in 1979.
André van Duin
was er speciaal
voor naar Box-
meer gekomen.
De komiek sig-
neerde voetbal-
len, die vervolgens door hem op ludieke wijze van het plat dak werden
geschopt. Deze spectaculaire opening haalde uiteraard uitgebreid de
kranten.
Sjaphanto en ik namen de zaak eind jaren tachtig van onze ouders over.
Henk van der Velden had al eerder de aandelen verkocht. In 2016 koos
Sjaphanto voor een nieuwe uitdaging buiten het familiebedrijf en ging ik
alleen verder als eigenaar. Een besluit dat ruimte bood voor een frisse
wind en een nieuwe toekomstvisie. Het adviseren van klanten over het
inrichten van hun woning of bedrijf kwam centraal te staan. Met speciale
adviespakketten werd door het verjongde team de focus gelegd op nieuwe
ontwikkelingen.” 
“Het waarmaken van woonwensen is onze grootste passie. Daar komen
we al een halve eeuw met veel plezier ons bed voor uit”. 
Na het stoppen van Sjaphanto moesten de rollen in het bedrijf opnieuw
verdeeld worden. Ik ben sindsdien verantwoordelijk voor de orderverwer-
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king, projecten en help nog geregeld mee ‘in het veld’ bij de klanten. Kitty,
mijn vrouw, regelt de boekhouding en de planning.

Groot was het verdriet bij
het overlijden van Sja-
phanto in 2019. “Hij was en
blijft een bekend persoon in
Boxmeer en was jaren het
gezicht van het Tapijthuis”.
Een boeiende geschiedenis
van een familiebedrijf met
zijn ups en downs. “Wat be-
gonnen is als massa, de
verkoop van zo veel moge-
lijk tapijt, is in de loop der jaren veranderd in een speciaalzaak voor een
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totaaladvies over interieur. Het complete plaatje inclusief een 2D of 3D
presentatie”. Wij zijn aangesloten bij “Jouw Binnenhuisadviseurs”. Daar-
mee heeft het Boxmeers Tapijthuis de betere A-merken in huis op interi-
eurgebied. “Kwaliteit voor een heel aantrekkelijke prijs. We werken ook
louter met eigen mensen als het gaat om inrichting en stoffering.”
“Waar het eigenlijk op neerkomt is het ontzorgen van onze klanten op in-
terieurgebied. Met een goed advies over een interieurplan. Een totaal-
concept, van het stofzuigen bij de inrichting in jouw huis tot de
oplevering. Daarnaast werken wij intensief samen met negen andere lo-
kale bedrijven, onder de noemer www.wonen-boxmeer.nl.”
Gedurende dit 50-jarige jubileumjaar zijn er het hele jaar door diverse
aantrekkelijke acties. 
Ik sluit af met de leus van mijn broer “ben loyaal, koop lokaal“. De vrien-
den van Olympia zijn ook belangrijk voor Boxmeer, onze werkgelegenheid
en zeker het verenigingsleven. Geef ze in ieder geval een kans!
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Haringparty 2022
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Sportvi is nu ruim vier maanden bezig met het verlenen van kinder-
opvang. In februari zijn wij gestart met 1 dag in de week en inmiddels
mogen wij dagelijks kinderen verwelkomen. Wat een groei hebben wij de
afgelopen vier maanden doorgemaakt. En het aantal aanmeldingen
neemt nog steeds toe, een droomstart!

Ongeveer anderhalf jaar geleden trokken wij de stoute schoenen aan en
zijn wij stapje voor stapje onze droom gaan realiseren. Als afgestudeerd
docent lichamelijke opvoeding en Sportkundige hebben wij aan den lijve
ondervonden in welke mate het beweeggedrag van kinderen de laatste
jaren is afgenomen, maar ook hoe eenzijdig het sportaanbod voor andere
doelgroepen is. Wij vinden dat hier verandering in moet komen en willen
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een goed begin is het halve werk



graag een persoonlijke en maatschappelijke bijdrage leveren, door sport-
en beweegactiviteiten in te zetten als middel.

Als sportieve buitenschoolse opvang zijnde laten wij kinderen kennisma-
ken met diverse sport- en beweegactiviteiten, zodat zij erachter komen
wat ze leuk vinden en waar hun talenten liggen, zodat ze een passende
sportkeuze kunnen maken en tot op latere leeftijd met plezier blijven
sporten en bewegen. Naast sport- en spelactiviteiten kunnen kinderen
bij ons uiteraard ook een spelletje spelen, knutselen, tekenen en rustig
een boekje lezen.

Wat is het leuk om te zien hoe kinderen middels sport- en beweegvormen
elkaar leren kennen en hoe ze nieuwe sport- en beweegactiviteiten op-
pakken. Elke dag zien wij weer blije gezichten en ontwikkelen kinderen
zich op sociaal-emotioneel-, cognitief- en motorisch vlak. Het is geweldig
om hier een bijdrage aan te mogen leveren!

Daarnaast fungeert Sportvi ook als verbinder. Mochten kinderen geïnte-
resseerd raken in een bepaalde sport, dan schakelen wij ons netwerk in
om de connectie met de desbetreffende vereniging aan te gaan. Zo heeft
de eerste aanmelding bij Olympia ’18 al plaatsgevonden. 

Wij zijn ontzettend blij dat Olympia de accommodatie aan ons verhuurt
en ons daarmee de kans geeft dit te realiseren. Wij zijn ervan overtuigd
dat wij veel voor elkaar kunnen blijven betekenen en hopen op deze ma-
nier te kunnen blijven samenwerken.

Kijk voor meer informatie op www.sportvi.nl of neem vrijblijvend contact
met ons op.
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Op zaterdag 4 juni werd door het Zevende van BSV Olympia’18 een
toernooi georganiseerd, zaalvoetbalregels op kleiner veld. Ik heb van
verschillende kanten gehoord, dat dit prima geregeld is geweest. Zelf
ben ik ’s middags even wezen kijken. Er was een goede bezetting en de
opbrengst van de consumpties gaat naar goede doelen. Het aansluitende
feestje schijnt leuk te zijn geweest, hoor alleen maar lof. 
Zondags was er nog een etentje of in ieder geval genieten van lekker-
nijen, dat door het zevende werd aangeboden ook
vrijwilligers waren uitgenodigd. Syrische lekker-
nijen hoorde ik, bereid door enkele spelers. Prima,
dat mag volgend jaar weer door dit team georga-
niseerd worden! 

Jan van Hout, 
redactie De Olympiaan 
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Het is het voetbaljaar 1993/1994. Wat doe je als je 15 jaar bent, gek op
voetbal en je favoriete club (PSV) is de 9 seizoenen daarvoor 6 keer kam-
pioen geworden. Dan ga je samen met je beste vriend, Ronald van Boekel,
op zoek naar een tweede favoriete club. Ronald koos voor sc Heerenveen.
Lees vooral ook zijn verhaal in de Olympiaan nummer 213. Ik voor Go
Ahead Eagles uit Deventer. 
Beide teams eindigden dat jaar net onder elkaar. Go Ahead Eagles als
12e, sc Heerenveen als 13e. Wat ik toen nog niet wist, was dat Go Ahead
dat seizoen voor het laatst boven Heerenveen zou eindigen. Met Go Ahead
ging het vanaf dat moment bergafwaarts. De club kon het vege lijf in het
seizoen 1994/1995 nog ternauwernood redden. Een seizoen later was de
degradatie naar de eerste divisie een feit. In tegenstelling tot Go Ahead
ging SC Heerenveen juist zijn gloriedagen tegemoet. Dat heb ik de sei-
zoenen daarna vaak moeten horen. 

Eindstand PTT-Telecompetitie 1993/1994
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Dat beide teams onder elkaar eindigden was niet de reden om voor Go
Ahead Eagles te worden. Waarom dan wel? Tja, dat is een goede vraag.
Wat ongetwijfeld meegespeeld heeft, was dat het seizoen ervoor Jan Ver-
sleijen er trainer was. En dat was een neef van een collega van mijn
vader. Misschien wat vergezocht, maar toch de eerste link was gelegd.
Wat de doorslag gaf, was (en is) het bijzondere van Go Ahead Eagles. De
Engelse clubnaam, de Adelaarshorst als stadion, de ligging van het sta-
dion in een volkswijk en de fanatieke sfeer en supporters. Veel aan de
club is anders. Het is geen doorsnee voetbalclub. En als 15-jarige zet je je
graag af tegen alles wat doorsnee en gewoon is.

Vanaf het einde van het seizoen 1993/1994 dook ik helemaal in de wereld
van Go Ahead Eagles. Naam, stadion, selectie, transfers, trainers, alles
wilde ik weten. Elk artikel in de VI (destijds de belangrijkste bron voor
voetbalinformatie) waar het woord Go Ahead Eagles in voorkwam, knipte
ik uit. Zo kwam ik erachter dat de basis voor de naam al in 1902 bij het
ontstaan van de club was gelegd. Enkele jongens uit Deventer besloten
in dat jaar elke zondag (op klompen) te gaan voetballen. De groep werd
snel groter en ze noemden zichzelf Vooruit. De naam werd veranderd in
Be Quick en in 1905 schreven ze zich in bij de Nederlandse Voetbalbond.
Aangezien er al een Be Quick (Groningen) bestond, moest er een andere
naam worden bedacht. Ze kozen hun eerste naam en vertaalden dit let-
terlijk in het Engels, Go Ahead. Ruim 66 jaar bleef de naam ongewijzigd.
Tot in 1971 toen de amateur- en proftak zich van elkaar splitsten. Op
voorspraak van de toenmalige trainer, de Welshman Barry Hughes, werd
Eagles achter de naam toegevoegd. Natuurlijk in het Engels en verwij-
zend naar de adelaar in het stadswapen van Deventer. Uiteraard kreeg
de adelaar ook een plek in het clublogo. Een jaar later werd de naam van
het stadion de Adelaarshorst. 

Elke fan wil wedstrijden van zijn of haar favoriete club bezoeken. Dat
was voor mij niet anders. Op een koude zaterdagavond in december 1994
was het zover. Ronald en ik stapten vanuit Boxmeer in de trein naar De-
venter voor een niet al te spectaculair affiche voor een willekeurige voet-



balfan, Go Ahead Eagles – FC Groningen. Na een kwartiertje lopen vanaf
station Deventer doemde het stadion op. De stadionverlichting hoog
boven de omliggende woningen uitstekend. Het gonsende geluid van sup-
porters die er klaar voor waren hun favoriete club naar de overwinning
te schreeuwen. 

De sfeer in het stadion was geweldig. Wat een energie en een enthou-
siasme. Het stadion ontplofte bijkans toen Toine Rorije in de 21ste mi-
nuut de gelijkmaker scoorde. Hoewel de gelijkmaker qua sportief verloop
het hoogtepunt van de avond was (Go Ahead verloor met 2-4), blijft het
bezoek een meer dan mooie herinnering. Misschien ook wel omdat we op
de weg terug naar het station als een bezetene hebben moeten rennen
voor een groep woedende Groningen-supporters. 

De selectie van Go Ahead Eagles bestond dat seizoen uit een aantal be-
kende namen. Op doel stond niemand anders dan Joop Hiele, die in De-
venter zijn actieve voetballoopbaan heeft afgesloten. Achterin speelde
onder andere Marc Verkuijl, enkele jaren daarvoor nog een paar seizoe-
nen spelend voor Ajax. Maar de echte smaakmakers speelden voorin,
Jack de Gier, Harry Decheiver en de toen nog piepjonge Viktor Sikora.
Harry Decheiver heeft na Go Ahead Eagles een mooie carrière gemaakt,
bij onder andere sc Freiburg en Borussia Dortmund. Hetzelfde geldt voor

Victor Sikora op
wiens lijst clubs
als Vitesse,
Ajax, sc Heeren-
veen en NAC
prijken. 

Op zoek naar mijn oude shirt kwam ik meer Eagles merchandise tegen

33



Vele jaren daarna bleef ik, naast PSV, een groot fan van Go Ahead Eagles.
Na verloop van tijd werd het minder. Toch volg ik de club nog steeds met
veel interesse. Het is een club die (organisatorisch) geen gekke dingen
doet. Met een duidelijke visie en een gedegen financieel beleid zijn ze
terug op Eredivisie niveau. En zeker niet onverdienstelijk. De thuisover-
winning afgelopen februari op Ajax zorgde voor een grote glimlach op
mijn gezicht. Ik kan me goed voorstellen hoe de sfeer op dat moment in
de Adelaarshorst geweest zou zijn. En wie weet eindigt Kowet dit seizoen
wel boven sc Heerenveen. Dan kan ik na 28 jaar Ronald eindelijk weer
eens uitlachen. (red: dit artikel is begin mei 2022 geschreven toen de eind-
stand nog niet bekend was).

Ik moest even zoeken, maar
mijn oude Eagles shirt toch
gevonden

Dennis van de Ven

34
������������������������������������



35

Sponsors

CHAMPIONS LEAGUE SPONSORS
Albert Heijn Boxmeer - Imperial Crown Group B.V. - Jumbo Walraven - Oostappen Groep
B.V. - Autobedrijf Thoonen - Blue Accountants I Adviseurs - Boxmeers Tapijthuis – Bras-
serie de Bock/Riche – Bureau Aard Accountants B.V. – Bussers Installatiebedrijf – Ex-
scheiding – ForeignFlex B.V. – Fysio Holland Boxmeer – Gebr. Janssen B.V. – Hahebo
Kantoor plus Magazijn – Jan Berkvens Electroworld Boxmeer – Jordans sign & promoti-
ons – Kr8worq – Logejo – MH Hoveniers – Morgana Boxmeer – Pub Esser – Van Bon

electro – van der Hoff ICT – Zeqer Advies – Verkuijl Dakbedekkingen. 

EUROPA LEAGUE SPONSORS
Café ’t Vertrek – Coenen Boxmeer – Corn Zelten Reclame – Expert Cuijk – Hoorus –

Swinkels Meubels & Interieubouw – Café Nog Us – Café ’t Centrum – Hotel Restaurant
de Baronie – MN Kozijn Boxmeer – Pub Esser

EREDIVISIE SPONSORS
BK Sneltransport BV – Boxmeers Tapijthuis – Concillio Personeelsdiensten – Het Kanton-

gerecht – Het Wetshuys Advocaten en Mediators – Intervet International B.V. – Marel
Stork Processing – Tapijthal Cuijk J.Hofmans – Touringcar Van Dijk B.V. – Uyen Zonwe-

ring en Kozijnen B.V. – Van de Ven advocatuur & mediation – Bol Accountants Boxmeer –
Briljant optiek BV – Dekkers-Fransen Keuken en interieurbouw – Jordans sign & promo-

tions – Langen Keukens en Badkamers – Welcom bij Janssen

KEUKENKAMPIOEN SPONSORS 
All4fit Boxmeer – Auto Jetten Cuijk – Arts ongediertebestrijding – Autobedrijf van Benthum –
Bakker Bart Boxmeer – BarberClub 024 – Bindels administraties – Bloemsierkunst van de
Mortel – Bolsius B.V. – Bos de Woonprofessionals – Bronlaak tuinderij De Kiem – Bureau

Aard – Bureau Vet – Cafetaria De Vriendschap – Cuijkse Vloeren Outlet – De Spiekerbox –
Eetwinkel Boxmeer – Elektro Technisch Buro Nabuurs – Fietsplus Rob – Hema – Pakhuus
Peeters – Sanidrome Pennings – Smit Leasing – StraightRazors Barbershop – Tankservice
Boxmeer – TOP Sport & Groen B.V.  – Topslijter Sander Graat – Tuincentrum Olieslagers –
V.A.B. Boxmeer BV – Van der Putten B.V. – Van Haren Installaties – van Keijsteren -  Van
Wely Optiek – van Ysselt Bedrijfskleding – Verkuijl dakbedekkingen – VKPS – Warmteser-

vice Gennep – Werkpool Flex B.V. – Nabuurs Beheer BV – AA Drink – Brasserie de
Bock/Riche – Bussers Installatiebedrijf – Café De Douairiere – Café De Generaal – De

Groot-Handel BV – Exscheiding – Fysio Holland Boxmeer – Gebr. Janssen B.V. – Gerard
Kocken Tweewielers – Grafisch Huis Boxmeer – Hotel Restaurant de baronie – Restaria
“De Flip”- Schrijen Peeters Gedenktekens – Smedema Makelaars en Taxateurs – Vakga-

rage Cup Cuijk – Zeqer Advies – Autobedrijf Thoonen

TERRASSPONSOR: FOOX Groothandel Zuid-Nederland 
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Namen en adressen

ALGEMEEN: 
Tel.nrs:          Clubhuis Olympus 0485-571981 
Cor.adres:      Postbus 66, 5830 AB Boxmeer 
E-mail:          info@olympia18.nl 
ALGEMEEN BESTUUR: 
Voorzitter:                   Robert Philips, voorzitter@olympia18.nl 
Vice Voorzitter/Beleidszaken: Vacature 
Secretaris:                   Ingrid Logtens, secretaris@olympia18.nl 
                                     Postbus 66, 5830 AB Boxmeer
Penningmeester:         Luuk Vloet, penningmeester@olympia18.nl 
Facilitaire Zaken:       Toon Pelzer, facilitair@olympia18.nl
Jeugdzaken:                Sander Tax, jeugd@olympia18.nl 
Technische zaken:       Arie Peters, tc@olympia18.nl
PR/Sponsorzaken:       Wim Smits, marketing@olympia18.nl
Clubhuis:                     Rian Coenen

WEDSTRIJDSECRETARIS: 
Senioren:       Antoinet Beckers, wedstrijdsecretaris@olympia18.nl, 06-38982236
Jeugd:            Mark Jansen, jeugdwedstrijdsecretaris@olympia18.nl, 06-20597556
                      
JEUGDBESTUUR: 
Voorzitter:                   Sander Tax, jeugd@olympia18.nl 
(Wedstrijd)secretaris: Mark Jansen, jeugdwedstrijdsecretaris@olympia18.nl 
TRAINERS: 
Hoofdtrainer sen.:       Wil Beijer 
Trainer Vrouwen:        Wim Hendriks

CLUBHUIS:           Wilma Weerepas

COORDINATOR G-VOETBAL:
                                     Joop Huijbers, 06-40393127, joophuijbers@gmail.com  
LEDENADM.:         Saskia van Straaten, ledenadministratie@olympia18.nl

REDACTIE OLYMPIAAN: 
Redactielid:                 Frans Fleuren, 06-22973499, f.fleuren@planet.nl 
Redactielid:                   Jan van Hout, 06-15448842, vanhoutmkbadvies@ziggo.nl 
Redactielid:                 Nöl Philips, 06-40218625, nolphilips@ziggo.nl 
Redactielid:                 Marius Verkuijlen, 06-24161216, mjverkuijlen@ziggo.nl

KOPIJ OLYMPIAAN E-mail: vanhoutmkbadvies@ziggo.nl 

www.olympia18.nl






